
 
 
 
 
 
 
 

Besluitenlijst  
commissie Ruimte 

 
21 maart 2011 

 
AANWEZIG: Dhr. M.B.H.J. Radix (VVD), Dhr. J.H.M. Peeperkorn (VVD), Dhr. E.H. van der Linden (D66), Dhr. H.M. Klaasen (D66), Mw. 
J.H.C. van den Berg (CDA), Dhr. J.H. Maas (PvdA), Dhr. R.M.F. Ates (HBB), Mw. I.H.J. Sabelis (GL) (t/m 21u13), Mw. M.J.C. 
Heeremans (burgemeester), Dhr. J. Botter (wethouder), Mw. C.D.M. Kuiper (wethouder) en Dhr. A. Schumacher (Directeur Ruimte en 
Welzijn).  
 
VOORZITTER: Mw. H.M.A. Hooij  
COMMISSIEGRIFFIER: Dhr. B. Lanser  

 

1 Opening en mededelingen commissie Ruimte 21 maart 2011 
De agenda van de commissie Ruimte van 14 maart 2011 is niet geheel afgehandeld. Vandaar maandag 
21 maart 2011de agenda wordt afgerond.  

Mw. A.P. van der Have (HBB) is afwezig. Zij wordt vervangen door dhr. R.M.F. Ates (HBB).  

Dhr. S.M. Nieuwland (D66) is afwezig en wordt vervangen door dhr. H.M. Klaasen (D66).  

Wethouder P.H. van de Stadt is niet aanwezig. Zaken die zijn portefeuille betreffen zullen door wethouder 
C.D.M. Kuiper worden behartigd. 

2 Thermografische luchtfoto gemeente Heemstede (B-stuk) 
VVD, CDA, PvdA en HBB geven aan geen steun te verlenen aan het voorstel om een thermografische 
luchtfoto te nemen van de gemeente Heemstede. D66 en GL geven aan wel voorstander voor het 
voorstel om een thermografische luchtfoto te nemen van de gemeente Heemstede. 
 
Conclusie voorzitter: voldoende besproken. De opmerkingen van de commissie zullen worden 
meegenomen door het college van B&W. 

3 Intentieverklaring gezamenlijke ontwikkelstrategie Binnenduinrand voor de versterking, behoud 
en ontwikkeling van het landelijk gebied (C-stuk) 
Dit stuk is op verzoek van GL geagendeerd.  

Kernvraag: Het stuk gaat over vergaande visieontwikkeling en samenwerking tussen de gemeenten in 
Kennemerland. Dat is vooral erg goed, natuurlijk - maar je loopt ook het risico dat er (zoals bij de VRK) 
weinig ruimte overblijft voor belangenbehartiging van kleinere gemeentes zoals Heemstede. De vraag is 
dus: 1) hoe is invloed van kleinere gemeenten, zoals Heemstede, gewaarborgd? 2)Welke standpunt is tot 
nu toe door Heemstede ingenomen in de zin van meer of minder ingrijpen in de natuurlandschappen in 
de regio? 

Conclusie voorzitter: ik concludeer dat dit onderwerp voldoende besproken is. 

Toezegging: 1) de antwoorden op de vragen die GL gesteld heeft bij het C-stuk ‘Intentieverklaring 
gezamenlijke ontwikkelstrategie Binnenduinrand voor de versterking, behoud en ontwikkeling van 
het landelijk gebied’ zullen schriftelijk worden beantwoord. Daarbij zal ook de vraag worden 
meegenomen hoe de discussies verlopen in de ambtelijke werkgroep t.a.v. bestemmingsplannen 
en de afwijking van bestemmingsplannen, met name op het gebied van groen.  



4 Herbouw hooibergstal (C-stuk) 
Dit stuk is op verzoek van de VVD geagendeerd.  

Kernvraag: Kan het college alles op alles zetten opdat deze herbouw half mei klaar is? 

Conclusie voorzitter: ik concludeer dat dit onderwerp voldoende besproken is. 

5 Overzicht bouwprojecten 
Dhr. E.H. van der Linden (D66) stelt een vraag over het voormalig Nova College terrein.  

6 Actiepuntenlijst  
10-12 ‘AWVN gebouw’. Er is nog geen antwoord op de zienswijze van de gemeente Heemstede 
binnengekomen van de gemeente Haarlem. Dit punt blijft staan. 10-13 ‘parkeertarieven Wandelbos 
Groenendaal’. Dit punt blijft staan. 10-35 ‘notitie Duurzaamheid’. Dit punt blijft staan. 10-40 ‘notitie 
Wonen’. Dit komt het 2

e
 kwartaal 2011. Dit punt blijft staan. 10-41 ‘geluidset Schiphol’. Dit komt het 2

e
 

kwartaal 2011. Dit punt blijft staan. 10-42 ‘ monitoren grofvuil. Dit komt het 2
e
 kwartaal 2011. Dit punt blijft 

staan. 10-44 ‘Wilhelminaplein’. Dit punt blijft staan. 11-01 ‘verkeersonderzoek eventueel onderzoek 
haalbaarheid supermarkt. Dit punt blijft staan. 11-02 ‘evaluatie gladheidsbestrijding’. Dit punt komt in juni 
2011 en blijft staan. 11-04 ‘planning begraafplaats’. Dit komt in juni 2011 en blijft staan. 11-05 ‘toezenden 
waardestelling voormalig Post- en Telegraafkantoor’. Dit is toegezonden aan de leden van de raad op 11 
februari 2011. Dit punt is afgehandeld. 11-06 ‘brief Hoorne Vastgoed’. Dit is toegezonden aan de leden 
van de raad op 18 februari 2011. Dit punt is afgehandeld. 11-07 ‘oplaadpaal voor elektrische auto’. 
Hierover komt een C-stuk naar de raad. Dit punt is afgehandeld. 11-08 ‘communicatie veiligheid 
Binnenweg’. Dit komt in juni 2011 en blijft staan.  

7 Wat verder ter tafel komt 
Dhr. R.M.F. Ates (HBB) stel een vraag over de Herenweg.  

Dhr. J.H. Maas (PvdA) stelt een vraag over de Rivierenwijk.  

Toezegging: 1) de wethouder zegt toe dat als zich afwijkingen voordoen bij de reconstructie van 
de Herenweg t.o.v. de uitgangspunten die gesteld zijn de commissie Ruimte hierover 
geïnformeerd zal worden.  

8 Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 21u28.  

 
 


